
Kleivane skole: Enestående. Sammen. 

Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 03.11.2021   

Tid Kl.19.00-20.30   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Hilde Katrine Sværen-Hjulstad FAU leder hilde@hjulstad.no 

2 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

3 Malin Winther Skaar  malinwinther91@gmail.com 

4 Helle Dyhr-Nielsen Kasserer helle@dyhr-nielsen.net 

5 Helene Barkved Nestleder helene.barkved@gmail.com 

6 Eva Tone Breivik Sekretær evatoneb@hotmail.com 

7 Cristina Wilberg  cw_jensen85@yahoo.no 

SFO Leo Yang  ciao.l.yang@gmail.com 

Ikke 

møtt 

Cristina Wilberg, 7.trinn   

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Juletrefest i skolegården torsdag 16. 

desember. 

Programmet begynner å bli klart. FAU ønsker å 

involvere Elevrådet, slik at de kan føle litt 

eierskap. 

Oppgavegrupper (totalt 14 personer): 

Rigge og ryddegruppe. 2 fra FAU (Helene og 

Leo) og 9 personer på dagen (4,5,6,7 trinn og 

fire pakkere). 

Serveringsgruppe. 1 fra FAU (Olav) og 6 

personer på dagen (1, 2 og 3 trinn). 

 

 

Cristina 

 

2 

 

 

 

SU  

Hilde og Helene blir FAU sine representanter i 

SU 

Helene og Hilde 
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FAU danner en forening i dagens møte 

(Brønnøysundregisteret). 

Stiftelsesdokument underskrives av alle som er 

tilstede i dagens FAU-møte. 

Formålet: 

Sosiale aktiviteter for trinn, hele skolen og 

nærmiljø. 

Samarbeide med skolen 

Arbeide for et inkluderende og trygt skolemiljø 

for alle barn. 

Hilde 

4 Klassekasse 

FAU anbefaler alle klasser å følge 

retningslinjene fra FAU. Det vil bli lagt en 

føring fra neste skoleår, og informeres på 

foreldremøte der det velges nye klassekontakter 

for neste år. 

 

5 Trafikksikkerhet 

Helle har vært i kontakt med Sandnes 

kommune. Kommunen har ikke overtatt 

uteområdet enda. Det er kommet opp lys ved 

overgangsfelt i Vedafjellveien. Mangler fortsatt 

skilt i Vedafjellveien. 

Følhusbakken – mangler fortsatt lys. 

FAU melder inn ønske om å delta på 

overtakelsen av uteområdet. 

 

Helle 

6 17.mai 

Helene og Hilde skal på møte med Iglemyr og 

Austrått skoler angående 17.mai i neste uke. 

Helene og Hilde 

 

 


